
  

 

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 10. november 2020 fra kl. 17.30–20.00 – Vi mødes i Gul cafe på Afd. 

Glumsø 

Tilstede: Mette, Sisse, Rikke Milan, Stefan, Palle, Nikolaj, Bendt, Søren, Martin, Nicoline, 

Emmely, Kaya, Tina, Maria Falck 

Fravær: Rikke Marcher, Maria, Lisbeth 

Gæst: Jane, Henrik 

 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

93 - 17.30-17.35 
Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

94 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, nyt 
fra afdelingerne 
(I) 

• Velkommen til Mette Nybro i bestyrelsen 
• Ansættelser (2 stk. på afd. Glumsø, samt en barselsvikar 

på Holsted) 
• COVID-19 – Susåskolen Status (Siden sidst: Holsted – to 

9.kl, en 8.kl, en 2.kl. Glumsø to 7.kl)  

95 – 17.55-18.15 
Status omkring 
specialundervisning  
(I) 

• Jane deltager i punktet og giver en status på arbejdet med 
inklusion og specialundervisningen.   

• Arbejder med pædagogiske fokus på at skabe motivation 
og vedholdenhed for eleverne, ifht. et fag-fagligt fokus. 

• Mulighed for kort drøftelse og spørgsmål til skolens 
specialundervisningsområde.   

•  

96 – 18.15-18.30 
Evaluering af nedsat UV-tid og 

mulig ansøgning til kommende 
skoleår 
(B) 

• Kort tilbagemelding på den nedsatte undervisningstid.  
• Skal vi ansøge om nedsættelse af undervisningstid i 

specialklasser gennem §16b og for mellemtrin og 
udskoling gennem §16d. 

• Gennemgang af reduktionsmængden for de enkelte 
årgange/klasser.  

 
For mellemtrin og udskoling ønskes der fortsat 2 lektioner 

nedsættelse af undervisningstiden jf. §16d.  
I specialklasserne ønskes ligeledes samme nedsættelse som i 
år – hvilket betyder samme timetal for indskolingen på 
Herlufmagle, 4 lektioner mindre på mellemtrinnet på 
Herlufmagle, 3 lektioner mindre for mellemtrinnet på Glumsø 
og 4. lektioner mindre i udskolingen på Glumsø – alle timerne 
i specialklasserne søges om nedsættelse ved §16b.  

 
Fra V-MED og ledelsen er der et ønske om, at vi ansøger om 

nedsættelse af undervisningstiden for både almenklasser og 
specialklasser på samme vis som i indeværende skoleår. For 
almendelen betyder nedsættelsen af undervisningstiden, at de 
timer undervisningstiden sænkes omlægges til to-
voksentimer. 

 
Det besluttes i skolebestyrelsen at vi ansøger om nedsat 
undervisningstid i kommende skoleår, som beskrevet for både 
almen- og specialområdet. 
 



  

18.30-18.40 • Pause 

97 – 18.40-19.40 
Budgetopfølgning, investeringer 
og kantinedrift  
(D/B) 

• Henrik Bergman deltager på dette punkt og gennemgår 
budgettet. 

• Vi har fået alle corona-udgifterne fra foråret tilbage. 
• I SFO-forældrebetaling ligger vi under hvad vi burde ligge 

på, og det er tegn på vi har et lavere børnetal i SFO, end 
vi plejer. Som kan være en følge af corona, samt at vi har 
små årgange. 

• Henrik Bergman gennemgår regnskabet for kantinerne. 
Dette punkt er som opfølgning på debatten fra de sidste 
år, hvor vi ville sikre at kantinerne ikke gav for stort 
underskud. I år er der stor usikkerhed i tallene grundet 
COVID-19, og ikke alm. kantinedrift.    

• Det drøftes hvilke prioriteringer vi skal have på 
investeringslisten – liste over investeringsønsker 
fremvises på mødet. 
Investeringerne prioriteres i løbet af året, når der med 
sikkerhed er luft til det. 

•  
98 – 19.40 -19.50 
Emner til møde med BSU 

(D) 

• Den 17/11 skal formand og næstformand på ”speeddate” 
med BSU i 30 minutter, hvilke emner/områder skal vi tage 

med til møder? 
• Opmærksomhed på samarbejde mellem psykologer, 

sagsbehandlere og skoler 
• Beregningmodel ifht. skolernes tildeling – Holsteds arealer 

ifht. elev – og medarbejdergrundlag. Bygget til ”250”, 
men har nu 750. 

• Størrelsen på forældrebetaling til SFO – er høj – har 

betydning for at forældrene melder elever ud. Opdeling i 
betaling til SFO – så det er adskilt morgen og 
eftermiddagsSFO 

• Anerkendelse af at de vælger at prioritere penge til 
skoleområdet. 

• At der er bevaret selvstændig råderet over tildelingerne til 

skolerne. 

 

99 – 19.50-19.55 
Klumme 
(B) 

• Skolebestyrelsen har valgt fast at informere forældre via 
skriv af klumme. Klummen skrives på skift af forældre i 
bestyrelsen, således alle skrive en klumme pr. år. 

• Hvem skriver denne måneds klumme?  
Det gør Sisse 

100 – 19.55 -20.00 
Eventuelt  

• Fedt vi igen er så gode til Edison    

• Flotte tilbagemeldinger fra journalisterne der har været 
ude på Holsted og Glumsø med Sandhedens Tjeneste, ifht. 
til vores unge mennesker (Maria har insider 
tilbagemeldinger) 

• Herlufmagle skolepatrulje er igen i år nomineret til at 
være blandt de bedste i landet. 

Punkter til kommende møder – 
næste møde 16/12 i 
Herlufmagle (med julefrokost) 

 

• Plan for timefordelingsplan og skemastruktur 
• Klumme 
• Evt. Makerspace eller øvelse om dannelseskompetencer 

 


